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Številka: 900-27/2023 
 
Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 
103/13, 4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 6. redni seji, dne 30. 5. 2023 
sprejel   
 

ZAPISNIK 
5. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 6. 4. 2023, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 20 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotni so bili: Nataša 
Hudelja, Maja Kocjan, ki je prišla pri točki 2, Anja Luznar, ki je prišla pri točki 8 in Božo 
Rozman, ki je prišel pri točki 12. 
 
Ostali prisotni:  
- Občinska uprava: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU, Slavica Novak Janžekovič, 

Tamara Potočar in Antonija Hiti ter Željka Karin Biličič (pri točki 5), Erika Popit (pri točki 
7), Tanja Peteh (pri točkah 12 in 13), Jože Migalič (pri točkah 6, 14, 15, 16, 17, 18).  

- Vabljeni poročevalci k posameznim točkam: Mateja Hafner Dolenc, generalna sekretarka 
Združenja zgodovinskih mest Slovenije (pri točki 5), Anja Panjan, direktorica Knjižnice 
Črnomelj (pri točki 6). 

 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Prisotnost članov sveta je bila ugotovljena na začetku seje. 
 
Župan je predlog dnevnega reda seje dal v razpravo. 
 
Vesna Fabjan je predlagala, da se z dnevnega reda umakne točko 14: »Predlog Sklepa o 
določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Črnomelj«. 
 
S 5 za in 11 proti predlog umika točke 14: »Predlog Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih 
na območju občine Črnomelj« z dnevnega reda seje ni bil sprejet. 
 
S 15 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
3. Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
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4. Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj  
5. Pobuda za zgodovinska mestna središča 
6. Seznanitev z Letnim poročilom Knjižnice Črnomelj za leto 2022 
7. Zaključni račun proračuna Občine Črnomelj za leto 2022 
8. Soglasje k Trajnostnemu načrtu distribucijskega sistema toplote na geografskem 

območju Občine Črnomelj – območje Čardak za obdobje 2022 do 2031 
9. Letno poročilo Javnega podjetja Komunala Črnomelj, d.o.o. za leto 2022  
10. Gospodarsko finančni načrt Javnega podjetja Komunala Črnomelj, d.o.o. za leto 2023 
11. Spremembe in dopolnitve Odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Komunala d.o.o. 

Črnomelj  – predlog za izdajo   
12. Predlog za izdajo Odloka o prometnem režimu na območju ob reki Kolpi 
13. Obravnava predloga Sklepa o višini parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2023 
14. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Črnomelj 
15. Izdaja soglasja k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v občini 

Črnomelj 
16. Soglasje k Pravilniku o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji 

delovnih mest v javnem zavodu Knjižnica Črnomelj 
17. Izdaja soglasja k dodelitvi plače za delovno uspešnost direktorice javnega zavoda ZIK 

Črnomelj  za obdobje od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023 iz naslova povečanega obsega dela 
18. Izdaja soglasja k delovni uspešnosti ravnateljev/direktorjev na področju izobraževanja, 

kulture in zdravstva za leto 2022 
19. Soglasje k Sklepu o določitvi višine redne delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina 

za leto 2022 
20. Določitev višjega obsega sredstev za redno delovno uspešnost direktorice občinske 

uprave občine Črnomelj za leto 2023 
21. Predlog Sklepa o oblikovanju odškodnin in najemnin oziroma zakupnin za zemljišča v 

lasti občine Črnomelj 
22. Kadrovske zadeve 
23. Premoženjsko pravne zadeve 
24. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
25. Vprašanja in pobude članov sveta  
 
K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 4. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 23. 2. 2023 so 
realizirani in objavljeni na spletni strani občine Črnomelj. Akti: Sklep o sprejemu elaborata o 
oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja in cen 
omrežnin v občini Črnomelj, Odlok o proračunu občine Črnomelj za leto 2023, Pravilnik o 
spremembah in dopolnitvah Pravilnika o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v 
enoti vrtca pri OŠ Dragatuš in Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra so  objavljeni v Uradnem 
listu RS. Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije in opisani postopki ter aktivnosti le-
teh je priložena h gradivu današnje seje. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Zahvala za realizirano pobudo, ki se nanaša na v tabeli projektov 
dodan stolpec z odstotkom sofinanciranja upravičenih stroškov.  
  
K točki 3: 
ZAPISNIK 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Leopold Perko: Pri točki 11: »Vprašanja in pobude članov sveta« sem razpravljal o 
reorganizaciji upravnih enot. Zapisano je, da davčna uprava v Črnomlju posluje dvakrat 
tedensko. Posluje enkrat tedensko, zato prosim za popravek. 
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Vesna Fabjan: Ponovno opozarjam na pomanjkljive zapise v zapisnikih. Ni prav, da so 
izpuščene nekatere izjave/obljube, kar večkrat smiselno popači izrečeno vsebino.Tako 
bralec, ki ga na seji ni bilo, ob branju ne dobi realne predstave kaj se na seji dogaja.  
 
Na sejo je prišla Maja Kocjan, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 21 članov sveta. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se s popravkom v točki 11 sprejme 
v predlagani vsebini. 
 
K točki 4: 
ZAPISNIK 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Khalil Samer: Pojasnjujem, da sem glasoval za predlagani sklep, vendar glasovnico 1. 
dopisne seje OS nisem oddal, ker je le-ta ostala med osnutki moje e-pošte.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vabljene poročevalke k točki 5 še ni bilo na sejo, zato so člani sveta nadaljevali z obravnavo 
točke 6: 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM KNJIŽNICE ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
Točki je prisostvovala Anja Panjan, direktorica Knjižnice Črnomelj. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Poročilo Knjižnice Črnomelj je obsežno in zajema aktivnosti 
javnega zavoda. Pohvala direktorici in zaposlenim Knjižnice Črnomelj za vključevanje v okolje 
in vse rezultate, ki so jih dosegli v občini Črnomelj in tudi zunaj njenih meja. 
 
Renata Butala: Zahvala Knjižnici Črnomelj za dobro sodelovanje v projektu Uršek se druži. 
Upamo na še kakšen skupni projekt.   
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Letno poročilo Knjižnice Črnomelj za leto 2022 se sprejme kot informacija. 
2. Knjižnica Črnomelj lahko presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2022, v skupni višini 

4.085,00 EUR, nameni za izvajanje in razvoj lastne dejavnosti. 
 
K točki 7: 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
Renata Butala: Zakaj in kakšna stanovanja so se v letu 2022 prodajala? Kadrovska ali 
socialna in čemu, saj mislim, da je prosilcev kar nekaj?  
 
Slavica Novak Janžekovič, OU:  V letu 2022 je bila realizirana prodaja dveh socialnih 
stanovanj. Ker bi bilo potrebno v obnovo le-teh vložiti veliko sredstev, smo se odločili za 
prodajo.  V načrtu prodaje je tudi stanovanje v Starem trgu.  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Ali je v proračunu 2023 zajeta maksimalna zadolžitev občine?  
 
Danijela Nedič Orešič, direktorica OU: Da, v proračunu občine Črnomelj za leto 2023 je zajet 
maksimalen obseg zadolževanja občine. 
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Jože Veselič: V družbi Terca, d.o.o., ki je upravljavec stanovanj, se popolnoma strinjamo s 
prodajo prej omenjenih stanovanj, saj obe stanovanji za bivanje nista primerni in sta potrebni 
celovite obnove.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Zaključni račun proračuna Občine Črnomelj za leto 2022 skupaj s prilogami se sprejme v 

predloženi vsebini. 
2. Sklep o odpisu osnovnih sredstev za leto 2022 se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 8: 
SOGLASJE K TRAJNOSTNEMU NAČRTU DISTRIBUCIJSKEGA SISTEMA TOPLOTE NA 
GEOGRAFSKEM OBMOČJU OBČINE ČRNOMELJ – OBMOČJE ČARDAK ZA OBDOBJE 2022 
DO 2031 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil: 
Odbor je na svoji 2. redni seji dne 27. 3. 2023 obravnaval gradivo »Trajnostni načrt 
distribucijskega sistema toplote na geografskem območju Občine Črnomelj – območje 
Čardak za obdobje 2022 do 2031«. Na seji odbora je bil prisoten tudi predstavnik družbe 
Petrol, ki je podal podrobnejšo obrazložitev. Odbor Občinskemu svetu Občine Črnomelj 
predlaga, da predlagano gradivo obravnava in poda soglasje k Trajnostnemu načrtu 
distribucijskega sistema toplote na geografskem območju Občine Črnomelj – območje 
Čardak za obdobje 2022 do 2031. 
 
Marko Mravinec: Iz gradiva je razvidno, da Petrol d.d. ne načrtuje priključitve novih virov 
toplote iz obnovljenih  virov energije in odvečne toplote na obstoječi sistem daljinskega 
ogrevanja in da na lokaciji kotlovnice trenutno ni izkazanih možnosti, ki bi dovoljevale širitev 
obstoječih proizvodnih kapacitet, kar me skrbi. Imamo kar nekaj stanovanjskih objektov, ki bi 
morda v prihodnje želeli priklop na sistem daljinskega ogrevanja, pa to ne bo možno. Za 
obdobje 10 let  se izdaja soglasje, zato me zanima do kdaj velja koncesijska pogodba? Petrol 
d.d. je eden izmed najdražjih ponudnikov toplote. Podpiram ogrevanje na lesne sekance in v 
naši občini je kar nekaj zasebnikov, ki bi lahko po nižji ceni ponudili sekance. Potrebno je 
gledati za v naprej, predvsem mislim tukaj na širitev kurilnice in po poteku pogodbe  
pridobitev ugodnejšega ponudnika ogrevanja. 
 
Vesna Fabjan: Pridružujem se mnenju predhodnika. Ali se novi blok na Čardaku prav tako 
ogreva iz kotlovnice? 
 
Župan: Novi blok na Čardaku ni priključen na kotlovnico, stanovalci imajo svoj sistem 
ogrevanja (toplotne črpalke). Koncesijska pogodba za izvajanje gospodarske javne službe 
distribucije toplote v občini Črnomelj – območje Čardak je z družbo Petrol d.d. sklenjena za 
30 let in poteče leta 2036. 
 
Maja Kocjan: Občani so precej nezadovoljni s ceno ogrevanja, ki je zelo visoka. Sankcije 
prekinitve prej omenjene pogodbe bi bile prehude, občina mora ukrepati v smislu   
optimizacije stroškov ogrevanja in znižanja cene ogrevanja. 
 
Na sejo je prišla Anja Luznar, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 22 članov sveta. 
 
Župan: Cena ogrevanja je predpisana z Zakonom o spodbujanju rabe obnovljenih virov 
energije.  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
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Občinski svet Občine Črnomelj daje soglasje k Trajnostnemu načrtu distribucijskega sistema 
toplote na geografskem območju Občine Črnomelj – območje Čardak za obdobje 2022 do 
2031.  
 
K točki 9: 
LETNO POROČILO JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA ČRNOMELJ, D.O.O. ZA LETO 2022  
 
Miha Vardijan je po pooblastilu predsednika Odbora za gospodarstvo in komunalno 
infrastrukturo pojasnil: Odbor je na svoji 2. redni seji, dne 27. 3. 2023 obravnaval gradivo 
»Letno poročilo z zaključnim računom JP Komunala Črnomelj d. o. o. za leto 2022«. Odbor 
na gradivo ni imel bistvenih pripomb. Člani odbora smo razpravljali o možnosti ene dežurne 
službe za vse tri belokranjske občine, saj javno podjetje izkazuje negativen rezultat pogrebno 
pokopališke dejavnosti (24 urna dežurna pogrebna služba). Občinskemu svetu občine 
Črnomelj se predlaga, da Letno poročilo z zaključnim računom JP Komunala Črnomelj d. o. 
o. za leto 2022 obravnava in ga kot informacijo sprejme v predlagani vsebini.     
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo z zaključnim računom Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj za leto 
2022 se kot informacija sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 10: 
GOSPODARSKO FINANČNI NAČRT JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA ČRNOMELJ, D.O.O. ZA 
LETO 2023 
 
Miha Vardijan je po pooblastilu predsednika Odbora za gospodarstvo in komunalno 
infrastrukturo pojasnil: Odbor je na svoji 2. redni seji, dne 27. 3. 2023 obravnaval gradivo 
»Gospodarsko finančni načrt JP Komunala Črnomelj d. o. o. za leto 2023«. Odbor na gradivo 
ni imel bistvenih pripomb, zato Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da 
Gospodarsko finančni načrt JP Komunala Črnomelj d. o. o. za leto 2023 obravnava in ga kot 
informacijo sprejme v predlagani vsebini.  
 
Marko Mravinec: Na eni izmed sej smo se pogovarjali o možnosti postavitve sončnih 
elektrarn na javnih stavbah, kako je s tem? 
 
Župan: Občinska uprava vodi aktivnosti glede možnosti postavitve sončnih elektrarn na 
javnih stavbah.  
 
Samo Kavčič: V letu 2023 planiramo postavitev sočne elektrarne na streho upravne stavbe 
JP Komunala Črnomelj. 
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Gospodarsko finančni načrt Javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2023 se kot  
informacijo sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki11: 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA 
D.O.O. ČRNOMELJ  – PREDLOG ZA IZDAJO   
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Miha Vardijan je po pooblastilu predsednika Odbora za gospodarstvo in komunalno 
infrastrukturo pojasnil: Odbor je na svoji 2. redni seji dne 27. 3. 2023 obravnaval gradivo 
»Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega 
podjetja Komunala d. o. o. Črnomelj« in Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da 
predlog za izdajo odloka sprejme in v kolikor nanj ne bo imel bistvenih pripomb, ga na isti seji 
obravnava kot predlog odloka in ga sprejme kot predlog odloka v predlagani vsebini. 
 
Vesna Fabjan: Pohvala županu, občinski upravi in direktorju Komunale, ker je bil odlok dokaj 
hitro sprejet. Vsi vemo, da je nujno potreben, zato upam, da ga danes potrdimo.  V odloku je 
zapisano, da nadzorni svet Komunale daje soglasje le za nakupe nad 200.000 EUR. Zakaj je 
ta meja postavljena tako visoko? Na podlagi česa so bili spremenjeni pogoji za imenovanje 
direktorja? 
 
Samo Kavčič: Izdaja soglasij za nakup je zajeta v poslovnem načrtu javnega podjetja. Pogoji 
za imenovanje direktorja so spremenjeni na podlagi pobude Nadzornega sveta JP Komunala 
Črnomelj d.o.o.. 
 
Renata Butala: V 4. členu predloga za izdajo odloka je v nazivu javnega podjetja napaka, 
manjka črka »L«. 
 
Samo Kavčič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega 
podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Komunala d.o.o. 
Črnomelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega 
podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. 
Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 5: 
POBUDA ZA ZGODOVINSKA MESTNA SREDIŠČA 
 
Vesna Fabjan, predsednica Odbora za turizem in varstvo okolja je pojasnila: Odbor je na svoji 
1. redni seji dne 27. 3. 2023 obravnaval gradivo »Obravnava pobude za mestna središča«. 
Združenje slovenskih mest  si prizadeva izboljšati stanje mestnih središč. Od leta 2021/22 je 
tudi naša občina članica. Dejstvo je, da je večina slovenskih mest in njihovih srednjeveških 
jeder praznih, propadajo, prenova in revitalizacija pa kar ne zaživita. V odboru pozdravljamo 
aktivnosti združenja, ga v polni meri podpiramo in se zahvaljujemo, ker ste se tega lotili. 
Predstavnico združenja prosim, da nam  pove kaj več o njihovi/naši nameri. Občinskemu 
svetu Občine Črnomelj se predlaga, da gradivo obravnava in sprejme predlagane sklepe 
predlagatelja gradiva.  
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Mateja Hafner Dolenc, generalna sekretarka Združenja zgodovinskih mest Slovenije je podala 
uvodno obrazložitev. 
 
Mateja Babič: Podpiram pobudo Združenja zgodovinskih mest Slovenije za zgodovinska 
mestna središča. Združenje je bilo ustanovljeno pred več kot 20 leti, s področjem urejanja 
zgodovinskih mestnih središč so se ukvarjale različne vlade, vendar rezultata ni. Kot je sedaj 
zastavljeno in predstavljeno v današnjem gradivu, je dobro in dobrodošlo. Ključne aktivnosti 
za uresničevanje pobude za mestna središča so razvidne iz gradiva. Sprašujem, ali ste od 
načelne podpore prišli do konkretnejših dogovorov, predvsem tu mislim na finančna 
sredstva. Ali je vladajoča koalicija izkazala interes, da za uresničitev pobude za mestna 
središča nameni določena sredstva in se zadeva premakne korak naprej? 
 
Mateja Hafner Dolenc: V združenju vemo, da ne bo enostavno. Predlagamo združitev 
državnih sredstev in ustanovitev Razvojnega nepremičninskega sklada za razvoj in 
kakovostno upravljanje zgodovinskih mestnih središč na nacionalni ravni, v katerega se 
povezujejo sredstva Stanovanjskega sklada RS, Eko sklada RS, Ministrstva za kulturo in 
sredstva iz naslova upravljanja naložb državnih družb v turizmu ter lokalnih skupnosti, 
zasebni lastniki in finančni investitorji. Vložena sredstva v skladu se oplemenitijo tudi s 
sredstvi EBRD, EIB in SID banke. Medresorska skupina mora pripraviti primerno zakonodajno 
podlago, skupina je formirana in jo mora potrditi vlada. Iz pogovorov s poslanci Gibanja 
Svoboda, ki so bili prisotni na skupščini združenja, le-ti v tem ne vidijo težave. Verjamem, da 
bomo od načelne podpore prišli do konkretne realizacije. Zadnji sestanek smo imeli z 
državnim sekretarjem na Ministrstvu za solidarno prihodnost, ki je izkazal interes in voljo za 
uresničitev naše pobude. 
 
Župan: Pozdravljam pobudo Združenja zgodovinskih mest Slovenije, ki je k reševanju zadeve 
pristopilo z modernim pristopom po vzoru evropskih držav. Sem optimist pri uresničitvi 
zastavljenih ciljev.   
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Podpiram pobudo za mestna središča. Zanima me, kako je s 
pogoji zavoda za kulturno dediščino pri obnovah mestnih središč? Namreč kljub temu, da 
najdemo vire sredstev, je teh sredstev lahko kaj kmalu premalo glede na možne zahteve 
zavoda. 
 
Mateja Hafner Dolenc: Na skupščini združenja smo se pogovarjali tudi o tej temi. 
Medresorska delovna skupina bo tista, ki bo sodelovala z zavodom in iskala primerne rešitve.  
 
Župan: V zadnjem obdobju z Zavodom za varstvo kulturne dediščine Novo mesto dobro 
sodelujemo, veliko stvari smo že premaknili in želim si, da takšno sodelovanje ostane tudi v 
prihodnje. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Črnomelj podpira Pobudo Združenja zgodovinskih mest Slovenije 

za zgodovinska mestna središča, katere namen je spodbuditi pristojne institucije, da v 
okviru medresorskega pristopa takoj pristopijo k sistemski ureditvi zgodovinskih mestnih 
središč oz. starih mestnih jeder, da bodo omogočala kakovostno okolje za bivanje in 
privlačno okolje za zasebne in javne investicije ter podjetniške dejavnosti.  

2. Občinski svet Občine Črnomelj podpira imenovanje medresorske delovne skupine v 
sestavi predstavnikov Ministrstva za kulturo, Ministrstva za infrastrukturo, Ministrstva za 
okolje, podnebje in energijo, Ministrstva za solidarno prihodnost,  Ministrstva za 
gospodarstvo, turizem in šport, Ministrstva za javno upravo, Združenja zgodovinskih 
mest Slovenije ter Združenja občin Slovenije, Skupnosti občin Slovenije in Združenja 
mestnih občin Slovenije.  
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3. Občinski svet Občine Črnomelj podpira ustanovitev Razvojnega nepremičninskega sklada 
za razvoj in kakovostno upravljanje zgodovinskih mestnih središč na nacionalni ravni, v 
katerega bi se povezovala sredstva Stanovanjskega sklada Republike Slovenije, Eko 
sklada, Slovenskega okoljskega javnega sklada (Podnebnega sklada) in Ministrstva za 
kulturo ter sredstva iz naslova upravljanja naložb državnih družb v turizmu (SDH, KAD, 
delno DUTB) in razvojnih kreditnih virov (Evropska banka za obnovo in razvoj, Evropska 
investicijska banka, SID banka). 

4. Občinski svet Občine Črnomelj podpira vzpostavitev modela celostnega in kakovostnega 
upravljanja nepremičnin v zgodovinskih mestnih središčih na lokalni ravni s ciljem 
zagotavljanja optimalnih načinov razvoja mestnih središč, fizične ter vsebinske prenove s 
sistematičnim umeščanjem stanovanj in mestotvornih dejavnosti (javnih funkcij in 
poslovnih dejavnosti).  

 
K točki 12: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O PROMETNEM REŽIMU NA OBMOČJU OB REKI KOLPI 
 
Vesna Fabjan, predsednica Odbora za turizem in varstvo okolja je pojasnila: Odbor je na svoji 
1. redni seji dne 27. 3. 2023 obravnaval predlog za izdajo Odloka o prometnem režimu na 
območju ob reki Kolpi  in Občinskemu svetu Občine Črnomelj. Večino časa smo porabili prav 
za razpravo glede tega odloka. Sama kot predsednica in tudi člani smo bili na različne načine 
nagovorjeni od občanov (osebno še nikoli toliko kot sedaj), slišati pa je bilo od pohval do 
čiste odklonilnosti. Najprej bom povzela skupne in izglasovane zaključke odbora, potem pa 
še svoj pomislek. Glede na jesensko dogajanje in številne pritožbe/pripombe (KS, turistični  
ponudniki, lastniki...) glede starega odloka je jasno, da je nujno odlok posodobiti. Bistvena 
razlika, ki je bralce zmedla pa je, da je v novem odloku zajet izključno lastnika/najemnika 
parkirišč. Iz starega odloka so izvzete zakonske določbe, ki se nahajajo že v drugih odlokih in 
zakonih. Zato se po Črnomlju že govori, da zdaj bomo pa lahko parkirali kjerkoli ob Kolpi, saj 
"itak redarji ne bodo imeli pravice delati reda".  Po razpravi in pojasnilih prisotnih iz občinske 
uprave odbor občinskemu svetu predlaga, da obravnava predlagano gradivo in sprejme 
predlog za izdajo odloka. V kolikor na izdajo predloga za izdajo odloka ni pripomb odbor 
predlaga, da se predlog za izdajo odloka preimenuje v predlog in se ga kot takega sprejme in 
posreduje v objavo. Odbor tudi predlaga občinskemu svetu, da:  
1. Občinsko upravo  občine zadolži, da preko javnih medijev – mesečnih Belokranjec  in 

spletne strani občine občane ustrezno informira o načinu parkiranja (kaj je dovoljeno in 
kaj ne), ustavljana ter vožnje na območju, ki ga obravnava odloka; 

2. Občinsko upravo občine zadolži, da zagotovi spremljanje stanje ob reki Kolpi in v primeru 
večjih odklonov ponovno prouči določbe sprejetega obravnavanega odloka; 

3. Občinska upravo občine zadolži, da spodbudi policijo, da se na začetku sezone naredi 
večji nadzor glede parkiranja, vožnje in ustavljanja na območju, ki ga določa odlok. 

Osebno imam glede potrditve odloka cmok v grlu. Je dober, ko gre za konkretno urejanje 
vprašanja parkirnih mest, bojim pa se, da bo širši red, ki so ga v zadnjem desetletju 
vzpostavili redarji upadel. Dvomim, da bo inšpekcija ob vikendih tako vestno dežurala kot so 
oni. Nisem proti turizmu, definitivno ne proti domačim kopalcem, a namen tega odloka je 
okoljevarstvo. Naša Kolpa ni več samoumevna naravna dobrina, česar se moramo zavedati 
vsi. Na odboru nam je bilo rečeno, da bo redarjem odvzetih nekaj pristojnosti. Prosila bi vas, 
če nam lahko še enkrat pojasnite kdo in kje ima kakšne pristojnosti. 
 
Tanja Peteh, OU je podala uvodno obrazložitev: Odlok, ki je predmet obravnave je usklajen s 
predpisi, ki urejajo ohranjanje narave in predpisi, ki urejajo ceste in varnost cestnega 
prometa. Iz tega razloga so iz odloka črtana določila, ki so že urejena neposredno z 
državnimi predpisi pri katerih občina nima pooblastil, da bi zadevo lahko  urejala na drugačen 
način. Iz odloka so izvzete tudi tiste določbe/norme, ki jih v sedaj veljavnem odloku nismo 
uporabljali (npr. kampiranje, ki je v občini Črnomelj posebej urejeno z Odlokom o taborjenju 
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na območju občine Črnomelj in ostale določbe, ki jih občina v praksi prav tako ni uporabljala 
(npr. nadomestila, opremljenost obrežja, premični gostinski obrati, ipd.). V predlogu novega 
odloka je občina obdržala le prometni režim in sicer ureditev in uporabo začasnih parkirišč v 
času poletne turistične sezone, zato tudi sprememba naziva odloka, ki se po novem glasi 
Odlok o prometnem režimu na območju ob reki Kolpi.  
Vožnja, parkiranje in ustavljanje vozil na motorni pogon v naravnem okolju je glede nadzora 
prešlo v pristojnost Zakona o ohranjanju narave, kar pomeni, da bo nadzor vršila policija. 
Parkirišča in vse ostale površine, ki niso v domeni prej navedenega naravnega okolja, bo 
nadzorovala Medobčinska inšpekcija in redarstvo v skladu s svojimi pristojnostmi. 
 
Renata Butala: Prosim za pojasnilo ali je možno parkiranje samo na teh lokacijah, ki so 
navedene v gradivu, za Radence npr. v Dolenjih Radencih (urejeno parkirišče), Srednji Radenci 
(kamp) in Gorenji Radenci (nasproti CŠOD, kjer je več lastnikov, pa tudi CŠOD velikokrat nima 
dovolj svojega parkirišča za svoje obiskovalce). 
 
Tanja Peteh, OU: Parkiranje v času poletne turistične sezone je dovoljeno tudi na začasnih 
parkirnih površinah, ki so za to namenjene in opredeljene v občinskem prostorskem načrtu 
Občine Črnomelj in so urejene v skladu s tem odlokom. Začasna parkirišča se lahko na vlogo 
zainteresiranega lastnika ali najemnika parcele uredijo na podlagi in v skladu z dovoljenjem 
upravnega organa občine. Na podlagi Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Črnomelj je možna ureditev začasnih sezonskih parkirišč na lokacijah, ki so navedene v 
gradivu na strani 2 in 3. V času javnih prireditev pa je dovoljen tudi dodatni parkirni režim ob 
pridobljenem soglasju upravnega organa. 

 
Vesna Fabjan: Odbor za turizem in  varstvo okolja predlaga, da se po zaključku poletne 
turistične sezone opravi evalvacija in se v primeru, da odlok ni učinkovit, sprejmejo 
dopolnitve. 
 
Župan: Občinski svet bo obravnaval spremembe in dopolnitve odloka, v kolikor bo to 
potrebno. Z občinami ob reki Kolpi se pogovarjamo za skupen in usklajen pristop k 
trajnostnemu upravljanju reke Kolpe. 
 
Na sejo je prišel Božo Rozman, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 23 članov sveta. 
 
Samer Khalil: Po odstranitvi ograje ob Kolpi lahko pričakujemo povečano število ribičev iz 
drugih krajev, ki bodo ribarili na reki Kolpi in želeli parkirati v neposredni bližini reke.  
 
Župan: Po sedanjih informacijah Ribiške družine Črnomelj se s problemom parkiranja ob reki 
Kolpi ne srečujejo.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o prometnem režimu na območju ob reki Kolpi se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o prometnem režimu na območju ob reki 
Kolpi spremeni v Predlog Odloka o prometnem režimu na območju ob reki Kolpi. 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o prometnem režimu na območju ob reki Kolpi se spremeni v 
Predlog Odloka o prometnem režimu na območju ob reki Kolpi. 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o prometnem režimu na območju ob reki Kolpi se sprejme v predlagani vsebini. 
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S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občinsko upravo Občine Črnomelj se zadolži, da preko javnih medijev – mesečnik 

Belokranjec  in spletne strani občine občane ustrezno informira o načinu parkiranja (kaj je 
dovoljeno in kaj ne), ustavljana ter vožnje na območju, ki ga obravnava odlok.  

2. Občinsko upravo Občine Črnomelj se zadolži, da zagotovi spremljanje stanje ob reki Kolpi 
in v primeru večjih odklonov ponovno prouči določbe sprejetega obravnavanega odloka. 

3. Občinska upravo Občine Črnomelj se zadolži, da spodbudi policijo, da se na začetku 
sezone naredi večji nadzor glede parkiranja, vožnje in ustavljanja na območju, ki ga 
določa odlok. 

 
K točki 13: 
OBRAVNAVA PREDLOGA SKLEPA O VIŠINI PARKIRNINE NA OBMOČJU OB REKI KOLPI ZA 
LETO 2023 
 
Vesna Fabjan, predsednica Odbora za turizem in varstvo okolja je pojasnila: Odbor je na svoji 
1. redni seji dne 27. 3. 2023 obravnaval  gradivo »Predlog sklepa o višini parkirnine na 
območju ob reki Kolpi za leto 2023«.  Odbor se strinja, da predlog sklepa Občinski svet 
Občine Črnomelj obravnava in sprejme naknadno na dopisni seji. Sklep je namreč vezan na 
veljavnost odloka, ki smo ga sprejeli pri prejšnji točki in še ni v veljavi. V predlogu sklepa je 
določena najvišja dnevna parkirnina v znesku 5,00 EUR za osebne avtomobile (razen bivalnih 
in večnamenskih vozil) in vozila iz kategorije dvo- in trikolesnih motornih vozil, 8,00 EUR za 
bivalna in večnamenska vozila v kategoriji osebni avtomobil, kolesne traktorje in avtobuse za 
prevoz do 22 potnikov in 15,00 EUR za avtobuse za prevoz več kot 22 potnikov, druga štiri in 
več kolesna vozila ter priklopna vozila. 
 

Miha Vardijan: Zakaj je določena najvišja dnevna parkirnina v višini 5,00 EUR in zakaj ne več 
npr. 10,00 EUR? Predlagam višjo parkirnino parkiranja ob reki Kolpi. 
 
Tanja Peteh, OU: Višina parkirnine ob reki Kolpi je določena glede na primerljive cene 
parkiranja po Sloveniji. 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi višine parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2023 se sprejme 
naknadno na dopisni seji OS, in sicer po objavi novega Odloka o prometnem režimu na 
območju ob reki Kolpi v Uradnem listu Republike Slovenije. 

 
K točki 14: 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V VRTCIH NA OBMOČJU OBČINE 
ČRNOMELJ 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je naštela razloge za povišanje 
ekonomske cene (bistvena sprememba stroškov obratovanja vrtcev v obdobju od leta 2019 
do 2023, spremenjena metodologija za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno 
službo, na podlagi katere v ceno sodijo tudi nekateri stroški, ki se do sedaj v ceni niso 
upoštevali, napredovanje v plačne razrede in nazive, povišanje stroškov dela v javnem 
sektorju v skladu s Kolektivno pogodbo za VIZ,…). Predlagana cena programov v vrtcih na 
območju občine Črnomelj je primerljiva s ceno programov v drugih vrtcih, tudi s ceno v vrtcu 
Metlika. Odbor je na svoji 2. redni seji dne, 28. 3. 2023 obravnaval gradivo »Predlog sklepa o 
določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Črnomelj«. Občinskemu svetu Občine 
Črnomelj predlaga, da Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Črnomelj 
sprejme v predlagani vsebini. Po informacijah so se v vrtcu enormno zvišali stroški za 
električno energijo, zakaj? 
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Župan: Vrtec v Loki je večji (trenutno imamo 15 oddelkov), vsi vemo, da se je električna 
energija v zadnjem obdobju zelo podražila. Zavedamo se, da je dvig katerekoli cene  
nepriljubljen ukrep. V proračunu občine Črnomelj za leto 2023 je že sedaj predvidenih 2,8 mio 
EUR za plačilo razlike med ekonomsko ceno in plačilom staršev, razlika med ekonomsko 
ceno in plačilom staršev izven občine znaša 205.000 EUR, stroški, ki niso zajeti v ekonomsko 
ceno  znašajo 210.000 EUR. V dani situaciji in ob investicijah, ki potekajo v naši občini ne  
moremo prevzeti še dodatnega bremena, ki znaša skoraj 680.000 EUR.  Dejstvo je, da se 
moramo obrniti v razvoj, investicije. Po vsej Sloveniji je dvig cen približno enak. V novem 
vrtcu Loka imamo že 15 oddelkov. Očitno je standard tisti, zaradi katerega starši vpisujejo 
svoje otroke v omenjeni vrtec in glede na standard, ki ga vrtec nudi, je povišanje cene 
upravičeno. Predlagana cena je primerljiva z drugimi občinami v Sloveniji. Zavedati se je 
potrebno tudi, da starši plačujejo vrtec le za enega otroka.  
 
Ivo Ivičič: Prepričan sem, da se pri ceni še nekaj da narediti. Občina Kočevje ima primerljivo 
ceno z našo občino, subvencioniranje je 20 %, Občina Semič ima trenutno 25 % nižjo ceno 
vrtca. Zanima me ali je realno, da ima vzgojiteljica oz. pomočnica vzgojiteljice na mesec 
bruto plačo v višini 6.971 EUR? Tukaj je sigurno kakšna rezerva. Ne dolgo tega smo poslušali, 
da bodo stroški za novi vrtec v Loki manjši, ker gre za energetsko varčno stavbo, so pa 100 % 
višji kot recimo v vrtcu Stari trg. Iz tabele, ki smo jo člani sveta prejeli naknadno je razvidno, 
da je cena vrtca v občini Črnomelj med najvišjimi v Sloveniji. Pred dvema mesecema smo se 
pogovarjali o ceni vrtca in takrat je bilo rečeno, da zaradi nove stavbe in manjših stroškov, se 
ne pričakuje povišanje cen. Predlagam, da se v bodoče vsako leto izdela kalkulacijo cene  
vrtca.  
 
Župan: Da občina staršem zagotavlja enake cene vrtca, neglede na to kateri vrtec v občini 
obiskuje otrok, mora pokriti razliko med ceno, ki je določena staršem in ceno posameznega 
vrtca za starostno obdobje v katerem je otrok, v kolikor le-ta presega ceno vrtca, ki je 
določena staršem. Iz predlaganega gradiva to na mesečni ravni bremeni občinski proračun v 
višini 9.020,35 EUR. Na letni ravni (12 mesecev) to znaša 108.244,20 EUR. 1.4.2023 se vsem 
zaposlenim v javni upravi dvignejo plače za en plačilni razred. V skladu s tem se ocenjuje, da 
bo, za 109,27 zaposlenih v vrtcih v Občini Črnomelj, nastal dodatni strošek plač na letni ravni 
v višini okrog 80.000,00 EUR. 
Iz strukture predlogov nove ekonomske cene posameznega vrtca izhaja, da stroški dela 
predstavljajo od 81,00 % pa celo 91,39 % cene programa vrtca. Glede na to, da so plače 
zaposlenih v vrtcu določene z državno plačno politiko občina nima možnosti optimizacije 
tega dela strukture ekonomske cene vrtca, ampak zgolj in še to v manjši meri na stroške živil 
na otroka ter stroške materiala in storitev na otroka.  
Vrtec v Loki ima površino  2200 m2 in ni primerljiv z vrtcem v Starem trgu. Velikost, 
standarde vrtca ni predpisala občina, ampak država, ki za stroške obratovanja ne prispeva 
ničesar. Ni res, da je cena vrtca v naši občini med najvišjimi v Sloveniji, smo na sredini.  Cena 
je primerljiva z Občino Semič, ki bo povišanje cen vrtca sprejela na majski seji OS.   
Zaradi napredovanja v plačne razrede in nazive, povišanja stroškov dela v javnem sektorju v 
skladu s Kolektivno pogodbo za VIZ, idr. smo bili primorani povišati ceno vrtca.  
Ocenjuje se, da bo ob predlaganem sprejetju ekonomske cene občina, glede na trenutno 
veljavno ceno vrtca, mesečno plačevala 35.038,01 EUR več iz svojega proračuna, razliko 
22.250,66 EUR pa bodo pokrili starši oz. pristojno ministrstvo za vsakega drugega ali več 
otrok iz iste družine. 

 
Maja Kocjan: Kot je bilo obrazloženo stroški dela predstavljajo skoraj 90 % cene programa 
vrtca. Ekonomska cena vrtca naj se uskladi vsako leto, saj ne bi rada, da se ponovi leto 2014, 
ko sem imela sama otroke v vrtcu. Takrat smo zbirali igrače za vrtec, vzgojiteljice niso imele 
na razpolago dovolj plenic za otroke, otroci niso imeli didaktičnih igrač, ipd. Pet let se ni 
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spremenila cena, vrtec ni imel denarja. Dokler se cena ni spremenila, to je bilo leto 2019, je 
vrtec »živel« v pomanjkanju. Napredovanje v plačne razrede in nazive v javnem sektorju je 
sprejela vlada, zato se pričakuje, da bo povišala tudi povprečnino občinam.   
 
Jaka Birkelbach: Od leta 2019 cena ni bila spremenjena. Če bi ceno, v skladu s pravilnikom, 
usklajevalni letno, bi bilo od leta 2019 letno povišanje za 7,5 %.  Ker temu ni bilo tako, je 
današnji dvig cene vrtca tako visok. V letu 2019 je bila za prvo starostno obdobje v vrtcu 
Črnomelj cena povišana za 32 %, za drugo starostno obdobje pa 15 %. V svetniški skupini SD 
predlog sklepa podpiramo in predlagamo, da se v prihodnje vsako leto septembra uskladi 
cena.  
 
Leopold Perko: Kot je bilo že povedano je današnji predlog povišanja cen vrtca posledica 
neusklajevanja cene na letni ravni. Zakaj je do tako visokega povišanja prišlo, je razloženo in 
prikazano v gradivu. Pri oblikovanju cen programov se med drugim upošteva tudi strošek 
materiala in storitev. Sprašujem, zakaj ima vsak javni zavod (šola, vrtec) svojo kuhinjo? Zakaj 
kuhinja ni enotna za vse? Govorim o racionalizaciji poslovanja. Pred gradnjo vrtca smo se o 
tem že pogovarjali, vendar na tem področju ni bilo narejenega ničesar in sedaj je prepozno za 
vse.  
 
Župan: Projektno nalogo za gradnjo vrtca, šolo potrjuje pristojno ministrstvo. Smo opozarjali 
tudi na možnost skupne kuhinje. 
 
Renata Butala: Nikakor ne morem podpreti takšnega povišanja cen vrtcev. Vedno se zgrozim, 
ko vidim kakšna cena je v vrtcu Stari trg ob Kolpi. Občina bi morala takšne odročne kraje še 
dodatno subvencionirati, da bi kakšna mlada družina ostala tukaj ali pa se še naselila, da bi 
kraji živeli, ne pa da se stihijsko poseljujejo Doblička gora, Tanča Gora in še kje, kjer je potem 
problem vsa ostala infrastruktura. 
 
Župan: Kot osnova za plačilo staršev, katerih otroci so vključeni v vrtce na območju občine 
Črnomelj se določi najnižja cena istovrstnega programa v katerega je otrok vključen. S tem 
se bodo zagotovila enaka izhodišča vsem staršem, ki imajo vključene otroke v vrtce na 
območju občine Črnomelj. 
 
Vesna Fabjan: V gradivu je zapisano, da se zaradi otrok s posebnimi potrebami ne spremeni 
ekonomska cena vrtca. Zakaj so potem obravnavani posebej? 
 
Jože Migalič: Občina plačuje dodatno strokovno pomoč, spremljevalce in ti stroški niso zajeti 
v ekonomsko ceno. 
 
Samer Khalil: Predlagan je bil sklep, da se letno usklajuje ceno programov v vrtcih na 
območju občine Črnomelj. O sklepu naj se posebej glasuje. 
 
S 17 glasovi za in 5 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Črnomelj se sprejme v 
predlagani vsebini.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinsko upravo Občine Črnomelj se zadolži, da na letnem nivoju pripravi izračun 
ekonomske cene v vrtcih na območju občine Črnomelj in z njim seznani občinski svet. 
 
K točki 15: 
IZDAJA SOGLASJA K CENI SOCIALNO VARSTVENE STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU V 
OBČINI ČRNOMELJ 
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Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Na svoji 2. redni seji 
dne, 28. 3. 2023 je odbor obravnaval gradivo »Izdaja soglasja k ceni socialno varstvene 
storitve pomoč družini na domu v Občini Črnomelj« in nanj ni imel pripomb. Občinskemu 
svetu Občine Črnomelj predlaga, da Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve 
pomoč družini na domu v  občini Črnomelj sprejme v predlagani vsebini. 

 
Vesna Fabjan:  Zakaj je občina zmanjšala subvencijo? O kakšnem znesku razlike se 
pogovarjamo?  
 
Jože Migalič, OU: Skladno z prvim odstavkom 99. člena Zakona o socialnem varstvu se iz 
proračuna občin financira pomoč družini na domu, najmanj v višini 50% subvencije k ceni 
storitve in v višini, za katero je upravičenec oziroma drug zavezanec delno ali v celoti 
oproščen plačila. Občina Črnomelj v predlaganem gradivu, kljub minimalnemu znižanju 
subvencije za 2,60 %, še vedno visoko sofinancira storitev pomoč družini na domu, in sicer v 
višini 67 %. Občina Črnomelj je s predlagano subvencijo storitve še vedno primerljiva z ostali 
občinami in s subvencijo ne izstopa tako navzgor kot navzdol. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: kakšen je finančni učinek? 
 
Jože Migalič, OU: V istem okviru, ni finančnega prihranka. 
 
Maja Kocjan: V rebalansu proračuna občine Črnomelj za leto 2023 naj se predvidi dodatna 
sredstva za sofinanciranje storitev pomoč družini na domu in sicer v višini, kolikor je sedaj 
znižana subvencija 2,6 %. 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v občini Črnomelj 
se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 16: 
SOGLASJE K PRAVILNIKU O SPREMEMBAH PRAVILNIKA O NOTRANJI ORGANIZACIJI IN 
SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V JAVNEM ZAVODU KNJIŽNICA ČRNOMELJ 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Na svoji 2. redni seji 
dne, 28. 3. 2023 je odbor obravnaval gradivo »Soglasje k Pravilniku o spremembah Pravilnika 
o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v javnem zavodu Knjižnica Črnomelj« in 
nanj ni imel pripomb, zato Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da poda soglasje k 
Pravilniku o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v 
javnem zavodu Knjižnica Črnomelj. 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj daje soglasje k Pravilniku o spremembah Pravilnika o notranji 
organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v javnem zavodu Knjižnica Črnomelj. 
 
K točki 17: 
IZDAJA SOGLASJA K DODELITVI PLAČE ZA DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE JAVNEGA 
ZAVODA ZIK ČRNOMELJ  ZA OBDOBJE OD 1. 1. 2023 DO 31. 12. 2023 IZ NASLOVA 
POVEČANEGA OBSEGA DELA 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Na svoji 2. redni seji 
dne, 28. 3. 2023 je odbor obravnaval gradivo »Izdaja soglasja k dodelitvi dela plače za 
delovno uspešnost direktorice javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj za 
obdobje od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023 iz naslova povečanega obsega dela«. Odbor za 
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družbene dejavnosti na samo gradivo ni imel pripomb in Občinskemu svetu Občine Črnomelj 
predlaga, da izda soglasje k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice Zavoda za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023 iz naslova 
povečanega obsega dela. Odbor tudi predlaga, da direktorica Zavoda za izobraževanje in 
kulturo Črnomelj v bodoče vsebinsko bolj opredeli naloge, ki so podlaga za dodelitev dela 
plače za delovno uspešnost. 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Izda se soglasje k dodelitvi dela plače za delovno uspešnost direktorice Zavoda za 

izobraževanje in kulturo Črnomelj za obdobje od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023 iz naslova 
povečanega obsega dela.  

2. Direktorica Zavoda za izobraževanje in kulturo Črnomelj naj v bodoče vsebinsko bolj 
opredeli naloge, ki so podlaga za dodelitev dela plače za delovno uspešnost. 

 
K točki 18: 
IZDAJA SOGLASJA K DELOVNI USPEŠNOSTI RAVNATELJEV/DIREKTORJEV NA PODROČJU 
IZOBRAŽEVANJA, KULTURE IN ZDRAVSTVA ZA LETO 2022 
 
Vesna Fabjan: Vsako leto se srečujemo z enakim problemom. Dobimo ocene ravnateljev, ki 
so jih določili sveti zavodov, na kar seveda člani OS več nimamo vpliva. Za vse obstajajo 
enako predpisani obrazci, po katerih svet zavoda določi oceno, načini določanja pa so od 
zavoda do zavoda različni (javno, tajno, skupinsko, individualno, z odbijanjem točk, z 
izglasovano večino...). Dobimo, da je večina ravnateljev 100 %. To je nemogoče, bodimo 
realni, nihče ni tako popoln pri svojem delu. Potem imate ravnateljico z nižjo oceno, ki ima 
očitno bolj pogumen svet zavoda, pa prav ta lahko dela največ, a bo imela najslabšo oceno. 
Rekli boste, saj je vseeno, itak vsi dobijo svojih 5 %  A ni vseeno, med seboj se primerjajo, 
učitelji se o tem pogovarjamo, jih primerjamo. Nastanejo nepotrebni komentarji, včasih celo 
napetosti. Vem, mi državnih predpisov ne bomo spremenili, kar pa lahko naredimo je, da 
pripravimo priporočilo o enotnem tajnem glasovanju o oceni po postavkah. Imamo 
predstavnike v svetih zavodov, zakaj ne bi ti priporočilo v naslednjem letu predstavili svetom, 
da se način določanja ocene poenoti? To nas nič ne stane, bi pa veliko pomenilo.  
 
Leopold Perko: S predhodnico se strinjam.  
 
Jaka Birkelbach se je pri glasovanju izločil.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Stari trg ob Kolpi soglaša z 

določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Mojce Butala za leto 
2022. Ravnateljica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 

2. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Milke Šobar – Nataše, Črnomelj 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Matjaža 
Bariča za leto 2022. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače 
za delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače. 

3. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo 
Črnomelj soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice  
Nade Žagar za leto 2022. Direktorica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje 
dela plače za delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo 
redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 
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4. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Dragatuš soglaša z določitvijo 
višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Stanislava Dražumeriča za leto 
2022. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače. 

5. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Vinica soglaša z določitvijo višine 
dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Ines Žlogar za leto 2022. Ravnateljica 
je dosegla 93,26 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za 
leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni  
5 % letne mase njene osnovne plače. 

6. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Stanke 
Kure za leto 2022. Ravnateljica je dosegla 87,57 % vrednosti meril za ugotavljanje dela 
plače za delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo 
redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 

7. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Mirana Jarca Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Borisa Mužarja za 
leto 2022. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za 
delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 

8. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Glasbena šola Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Silvestra Mihelčiča za 
leto 2022. Ravnatelj je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za 
delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 

9. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Loka Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljice Damjane Vraničar 
za leto 2022. Ravnateljica je dosegla 98 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za 
delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in sicer sorazmerno 
glede na čas trajanja mandata v letu 2022 (od 1. 1. 2022 do 31. 8. 2022). 

10. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda OŠ Loka Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja Boštjana Papeža za 
leto 2022. Ravnateljica je dosegla 91 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za 
delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in sicer sorazmerno 
glede na čas trajanja mandata v letu 2022 (od 1. 9. 2022 do 31. 12. 2022). 

11. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Knjižnica Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice Anje Panjan za leto 
2022. Direktorica je dosegla 96 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače. 

12. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Andreja Matkoviča za 
leto 2022. Direktor je dosegel 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno 
uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne 
uspešnosti nameni 5 % letne mase njegove osnovne plače. 

13. Občina Črnomelj kot ustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj soglaša z 
določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost pomočnice direktorja za 
zdravstveno nego Danice Milkovič za leto 2022. Pomočnica direktorja za zdravstveno 
nego je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost 
za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti 
nameni 5 % letne mase njene osnovne plače.  
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14. Občina Črnomelj kot soustanoviteljica javnega zavoda Dolenjskih lekarn Novo mesto p.o., 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice Urške Ban 
za leto 2022. Direktorica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela plače za 
delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo redne 
delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in sicer sorazmerno 
glede na čas trajanja mandata v letu 2022 (od 1. 7. 2022 do 31. 12. 2022).  

15. Občina Črnomelj kot soustanoviteljica javnega zavoda Dolenjskih lekarn Novo mesto p.o., 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost direktorice Miroslave 
Abazović za leto 2022. Direktorica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje dela 
plače za delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo 
redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in sicer 
sorazmerno glede na čas trajanja mandata v letu 2022 (od 1. 1. 2022 do 30. 6. 2022).  

16. Občina Črnomelj kot soustanoviteljica javnega zavoda Dolenjskih lekarn Novo mesto p.o., 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost strokovne vodje  
Miroslave Abazović za leto 2022. Direktorica je dosegla 100 % vrednosti meril za 
ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da 
se za izplačilo redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in 
sicer sorazmerno glede na čas trajanja mandata v letu 2022 (od 1. 7. 2022 do 31. 12. 
2022).  

17. Občina Črnomelj kot soustanoviteljica javnega zavoda Dolenjskih lekarn Novo mesto p.o., 
soglaša z določitvijo višine dela plače za redno delovno uspešnost pomočnice direktorice 
Mete Štupar za leto 2022. Direktorica je dosegla 100 % vrednosti meril za ugotavljanje 
dela plače za delovno uspešnost za leto 2022, svet zavoda pa je sklenil, da se za izplačilo 
redne delovne uspešnosti nameni 5 % letne mase njene osnovne plače, in sicer 
sorazmerno glede na čas trajanja mandata v letu 2022 (od 1. 1. 2022 do 30. 6. 2022).  

 
K točki 19: 
SOGLASJE K SKLEPU O DOLOČITVI VIŠINE REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE 
RIC BELA KRAJINA ZA LETO 2022 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil: 
Odbor je na svoji 2. redni seji dne 27. 3. 2023 obravnaval predlog Sklepa o določitvi višine 
redne delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina za leto 2022 in Občinskemu svetu 
Občine Črnomelj predlaga, da poda soglasje k predlaganemu sklepu Sveta zavoda RIC Bela 
krajina.  
 
Jaka Birkelbach: Glede na to, da sem član v različnih svetih zavodov lahko povem, da način 
ocenjevanja delovne uspešnosti direktorjev/ravnateljev ni isti pri vseh. 
 
Župan: Pravila ocenjevanja določa ministrstvo. 
 
Vesna Fabjan: Priporočilo šolam, da ocenjevanje opravijo tajno. 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj daje soglasje k sprejetemu Sklepu o določitvi višine redne 
delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina za leto 2022.  
 
K točki 20: 
DOLOČITEV VIŠJEGA OBSEGA SREDSTEV ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE 
OBČINSKE UPRAVE OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Zoran Špec, predsednik Komisije za mandatna vprašanja in volitve je pojasnil: Na svoji 3. 
redni seji, dne 29. 3. 2023 je KMVI obravnavala gradivo »Določitev višjega obsega sredstev 
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za redno delovno uspešnost direktorice občinske uprave Občine Črnomelj za leto 2023«. 
Zaradi zelo uspešnega vodenja občinske uprave ter posledično realizacije projektov se 
občinskemu svetu predlaga sprejetje sklepa, s katerim se zagotovi višji obseg sredstev za 
redno delovno uspešnost direktorice občinske uprave, in sicer 5 %. Na gradivo komisija ni 
imela pripomb in občinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagani sklep.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi višjega obsega sredstev za redno delovno uspešnost direktorice občinske 
uprave Občine Črnomelj za leto 2023 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 21: 
PREDLOG SKLEPA O OBLIKOVANJU ODŠKODNIN IN NAJEMNIN OZIROMA ZAKUPNIN ZA 
ZEMLJIŠČA V LASTI OBČINE ČRNOMELJ 
 
Marko Mravinec: V točki 3 sklepa je naveden cenik odškodnin oz. nadomestil za uporabo 
oziroma obremenitev kmetijskih zemljišč. Ali je cena smiselna? 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: Če Komisija za vodenje in nadzor postopkov ravnanja s 
stvarnim premoženjem občine Črnomelj, v konkretnem primeru oceni, da bi bilo za določitev 
odškodnine oz. nadomestila bolj gospodarno naročiti cenitev s strani sodno zapriseženega 
cenilca ustrezne stroke, ali kadar cenitev zahteva stranka, se za določitev odškodnine oz. 
nadomestila upošteva cenitev. 
 
Marko Mravinec: Ali ima kdo zemljišča v zakupu? 
 
Slavica Novak Janžekovič, OU: Zemljišča so tudi v zakupu.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Sklep o oblikovanju odškodnin in najemnin oziroma zakupnin za zemljišča v lasti občine 

Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
2. Sklep o oblikovanju odškodnin in najemnin oziroma zakupnin za zemljišča v lasti Občine 

Črnomelj stopi v veljavo z dnem sprejetja s strani Občinskega sveta Občine Črnomelj in 
se objavi v Uradnem listu RS. Sklep o oblikovanju odškodnin in najemnin oziroma 
zakupnin za zemljišča v lasti Občine Črnomelj velja do sprejetja novega sklepa o 
oblikovanju odškodnin in najemnin oziroma zakupnin za zemljišča v lasti Občine 
Črnomelj oziroma do preklica. 

 
K točki 22: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
I. Predstavnik Občine Črnomelj v svetu OŠ Loka Črnomelj 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Pri glasovanju se bom vzdržala.  
 
Vesna Fabjan je obrazložila razloge za odstop s funkcije članice sveta OŠ Loka Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Vesna Fabjan,  8340 Črnomelj se, zaradi podane odstopne izjave, z dnem sprejema tega 

sklepa razreši  s funkcije članice sveta javnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj, kjer 
je bila imenovana kot predstavnica ustanoviteljice, Občine Črnomelj.  

2. V svet javnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj se kot predstavnica ustanoviteljice, 
Občine Črnomelj, imenuje Mojca Čemas Stjepanovič, 8340 Črnomelj in sicer do izteka 
mandatne dobe svetu zavoda v obstoječi sestavi.  



 18 

 
II. Predstavnik lokalne skupnosti v svetu Doma starejših občanov Črnomelj 
 
Vesna Fabjan: Politične stranke imamo pri evidentiranju kandidatov za različne funkcije 
določen rok za posredovanje predlogov, zato prosim, da se KMVI teh rokov drži.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Zdenka Milič Kavčič, 8340 Črnomelj se, zaradi podane odstopne izjave, razreši  s funkcije 

članice sveta javnega zavoda Dom starejših občanov Črnomelj, kjer je bila imenovana kot 
predstavnica lokalne skupnosti, Občine Črnomelj.  

2. V svet javnega zavoda Dom starejših občanov Črnomelj se kot predstavnica lokalne 
skupnosti, Občine Črnomelj, imenuje Jana Jerman, 8340 Črnomelj in sicer do izteka 
mandatne dobe svetu zavoda v obstoječi sestavi.  

 
K točki 23: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
I. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 4935/2 k.o. 1549 Tanča Gora v izmeri cca 250 m2 se  izvede 
geodetska izmera za namen funkcionalne zaokrožitve nepremičnine parc. št. 1055 k.o. 1549 
Tanča Gora. Po pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali nepremičnini  
ukine status javnega dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z 
izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije interesent za 
nakup zemljišča.   
 
II. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 2694/168 k.o. 1562 Učakovci  v izmeri cca 100 m2 se  izvede 
geodetska izmera za namen funkcionalne zaokrožitve nepremičnin parc. št. 3/1 in parc. št. 
3/2, obe k.o. 1562 Učakovci. Po pravnomočnosti geodetskega postopka se na novo nastali 
nepremičnini  ukine status javnega dobra o čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse 
stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije 
interesent za nakup zemljišča.   
 
III. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 2694/171 k.o. 1562 Učakovci, se izvede geodetska odmera zemljišča, 
površine cca 165 m², ob pogoju, da v lasti Občine Črnomelj ostane zadostna širina zemljišča 
ob parc. št. 1306 k.o. 1562 Učakovci. Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastal parc. 
št. ukine status javnega dobra in se predmetni del zemljišča odproda. Sklep o ukinitvi statusa 
javnega dobra na novo nastali parc. št. in o odtujitvi nepremičnine, bo naknadno predlagan v 
sprejem občinskemu svetu. 
 
IV. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 2694/163 k.o. 1562 Učakovci, se izvede geodetska odmera zemljišča, 
površine cca 160 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastal parc. št. ukine status 
javnega dobra in se predmetni del zemljišča odproda. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra 
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na novo nastali parc. št. in o odtujitvi nepremičnine, bo naknadno predlagan v sprejem 
občinskemu svetu. 
 
V. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delih parc. št. 2694/165 k.o. 1562 Učakovci se izvede geodetska odmera zemljišča 
površine cca 55 m², na delu parc. št. 2694/185 k.o. 1562 Učakovci pa se izvede geodetska 
odmera zemljišča površine cca 25 m2. Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastalih 
parc. št. ukine status javnega dobra in se predmetni deli zemljišč odprodajo. Sklep o ukinitvi 
statusa javnega dobra na novo nastalih parc. št. in o odtujitvi nepremičnin, bo naknadno 
predlagan v sprejem občinskemu svetu. V kolikor bi bil, zaradi majhne površine zemljišč, bolj 
kot geodetska odmera smiseln postopek geodetske izravnave meje, se lahko izvede tudi 
slednji postopek, pri čemer se površina javnega dobra parc. št. 2694/165 in parc. št. 
2694/185 k.o. 1562 Učakovci, ne sme zmanjšati.  
 
K točki 24: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Marko Mravinec: 
1. Nad odgovori sem razočaran. Predlagam, da se krajevne skupnosti sproti obvešča o 
nameravani izvedbi investicij na območju njihove KS. 
 
Leopold Perko: 
1. Podan je bil odgovor glede izvedene ocene potresne ogroženosti stavb na območju 
občine Črnomelj. Ali in kje je možno videti rezultate ugotovitev? 
 
Župan: bomo podatke zbrali in odgovor dopolni. 
 
2. Ali je že znana kakšna dodatna informacija glede predvidene reorganizacije upravnih 
enot? 
 
K točki 25:  
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Samer Khalil: 
1. Kaj je z avtobusno postajo v Črnomlju? Na obvoznici imamo tri nadkrita postajališča, 
nimamo pa nadkritega postajališča pri OŠ Mirana Jarca, ne pred občino in ne pri jurjevanjski 
dragi. Ali se kaj dogaja v tej smeri?  
2. Ali potekajo kakšne aktivnosti glede gradnje daljnovoda "2 x 110 kV RTP Kočevje – 
RTP Črnomelj«? 
3. Dajem pobudo za osvetlitev celotne trase obvoznice (od železniškega nadvoza Lokve 
do prvega krožišča). Tudi cestišče na tem delu je poškodovano in potrebno obnove. Poziv za 
sanacijo cestišča naj se zato posreduje ustreznim državnim organom. 
 
Janez Perušič: 
1. Na obrežju pod velikim mostom (od mosta proti Ulici na bregu) je kup smeti, lesa, kar 
kazi videz okolja. Medobčinska inšpekcija in redarstvo naj preveri zadevo. 
2. Prav tako naj medobčinski inšpektor preveri zadevo glede gradnje pri mesnici Pepe. 
3. Kako potekajo aktivnosti glede razširitve ceste pod velikim mostom v Črnomlju?  
Vesna Fabjan: 
1. V imenu Odbora za turizem in varstvo okolja posredujem pobudo: Leta 2001 je bil 
sprejet  Pravilnik za vrednotenje letnih programov v turistični dejavnosti v Občini Črnomelj, 
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zadnja sprememba je bila leta 2009. S tem pravilnikom se določajo pogoji, merila in postopki 
za vrednotenje in razdelitev sredstev, namenjenih za sofinanciranje letnih programov 
turistične dejavnosti. Člani odbora predlagamo, da se pravilnik ponovno pregleda in 
posodobi, preveri upravičence. Tudi ni razloga, da se z vsebino prijav bremeni odbor, dovolj je 
seznanitev, če seveda prijava ustreza razpisnim pogojem.  
2.  V imenu KS Črnomelj prenašam pobudo: Člani KS smo v preteklem mesecu 
sodelovali na številnih čistilnih akcijah v občini, katerih nosilci so bila predvsem lokalna 
društva in javni zavodi. Iz več lokacij je bilo slišati, da je bil beležen večji porast odpadkov 
odloženih ob cestah in v gozdovih. Več kot v preteklih letih je črnih odlagališč.  Naj omenim 
samo primer akcije LD Adlešiči ob cesti Marindol – Žuniči (meja), kar je manj kot 5 km 
razdalje, kjer so lovci pobrali preko 400 plastenk in pločevink, na desetine škatlic za cigarete. 
Domnevni povzročitelji so bili o neprimernem vedenju obveščeni s strani delodajalca, ta je 
ukrepal na podlagi opozorila LD, zato jih tokrat ne bom omenjala z imenom, drugače pa bo, 
če se bo neprimerno ravnaje nadaljevalo.  
KS Črnomelj zato predlaga, da občina, ki je v vlogi koordinatorice akcij, skliče organizatorje 
čistilnih akcij čimprej, dokler so informacije sveže. Smiselno bi bilo narediti analizo, akcijo 
ponovnega ozaveščanja prebivalstva, saj je, kot kaže količina odvrženih smeti, slednja v 
ponovnem porastu. 
3. Pobuda svetniške skupine Gibanje Svoboda: Pred slabim mesecem ste lahko brali, da 
sta dve slovenski občini že pristopili k izgradnji gasilskega vadbenega poligona. Kontaktirali 
smo pristojne na Ministrstvu za obrambo in se prepričali, da želita tako ministrstvo, kot 
Gasilska zveza, tudi v Beli krajini čim prej realizirati izgradnjo gasilskega vadbenega 
poligona. Vrstni red gradnje poligonov sledi pridobivanju gradbenih dovoljenj za konkreten 
projekt.  
Tudi na občino smo naslovili vprašanje v kateri fazi je vadbeni regijski poligon na Vražjem 
kamnu in izvedeli, da je bilo načelno soglasje podano s strani GZ Metlika in GZ Semič, vendar 
uradno obvestilo o lokaciji gasilskega poligona ni bilo poslano. Občina Črnomelj je pristopila 
k prenosu zemljišča iz ministrstva na občino, a po oceni ministrstva zahteva občine ni realna. 
Treba se bo torej usesti za skupno mizo, poiskati nek kompromis, saj imamo vse stranke v 
postopku enak cilj, možnost, da se poligon resnično zgradi pa je v tem mandatu velika.  
Zato državni sekretar MORS-a Rudi Medved predlaga vam župan, da skličete sestanek z 
URSZR, da se poišče neka za vse sprejemljiva rešitev in da postopki stečejo. Sam je obljubil, 
da se bo sestanka udeleži. Tudi, da si MORS želi, da se regijski poligon čim prej zgradi tudi v 
Beli krajini.  
 
Bernarda Kump: 
1. Pri velikem mostu v Črnomlju  je na brežini Lahinje veliko smeti (sodi, polivinil ….). Naj 
medobčinski inšpektor tudi tu ukrepa. 
2. Iz Stoničevega gradu odpada opeka. Kaj se bo naredilo, saj je to nevarno za 
mimoidoče pešce in avtomobile, ki so parkirani ob objektu.   
 
Romana Husič: 
1. Na obrežju Kolpe so bile v sklopu projekta Viri življenja postavljene klopi, ki pa so 
sedaj poškodovane oz. na nekaterih mestih jih več ni, saj jih je reka v času poplav odnesla s 
seboj. Zanima me, kdo bo poskrbel za sanacijo? Predlagam tudi, da se sanacija opravi z 
boljšimi materiali (npr. betonski stebri, ipd.). 
 
Renata Butala: 
1.       Zanima me, kdaj bo obnova ceste v Sodevcih, kjer je bila zrušena hiša? 
2.       Ali je že kaj znanega glede obnove jezov?  
3. Objavljena sta prva javna razpisa v okviru čezmejnega Interreg programa Slovenija 
Hrvaška za obdobje 2021-2027. Je mogoče že kaj pripravljeno, mogoče tudi glede obnove 
jezov in še kaj? 



 21 

 
Jaka Birkelbach: 
1. Medobčinski inšpektor naj pozove lastnika, da očisti parcelo med blokom in pekarno 
Krajcar. 
2. Upam, da je položeni asfalt (namesto tlakovcev) pri Črnomaljski kavarni začasna 
rešitev.  
  
Leopold Perko: 
1. Zasledil sem, da je bil sklenjen nekakšen sporazum med R Slovenijo in R Hrvaško 
glede obnove mostov na reki Kolpi. Tako naj bi v kratkem začeli z obnovo mostu Božakovo. 
Imamo kakšno informacijo glede obnove mostu v Žuničih in Vinici?  
 
Maja Kocjan: Vlada RS je na poslansko vprašanje glede obnove mostu Vinica podala 
odgovor, ki je objavljen tudi na spletni strani Radia Odeon. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Dajem pobudo za sanacijo občinske ceste (Ulica 21. oktobra - od odcepa za 
obvoznico proti semaforja).  
2. Prav tako je potrebno sanirati del cestišča na Ulici heroja Starihe. Nasproti Polycoma 
je grbina na cestišču. 
 
Miha Vardijan: 
1. Kako potekajo aktivnosti čezmejnega projekta Slovenija – Hrvaška za pospešeno 
modernizacijo železniške proge Ljubljana - Novo mesto - Metlika – Karlovac? Po nekaterih 
informacijah Karlovac zapira progo.  
 
Tatjana Kmetič Škof: 
1.  Pohvala JP Komunala Črnomelj za aplikacijo »Popravimo«. Ali je kakšna statistika o 
uporabi aplikacije, koliko jo občani uporabljajo? Aplikacijo naj se še bolj promovira,  da le-ta 
doseže čim več uporabnikov. 
2. Po nekaterih informacijah naj bi v hotelu Lahinja začasno namestili delavce za Livar iz 
tretjih držav. Ali je to res?  
 
Župan: Ne, v hotelu Lahinja ne bodo nameščeni delavci Livarja. 
 
Alojz Puhek: 
1.  Čez Vinico vozijo kamioni z lesom, čeprav je omejitev teže čez most 7,5 t. Naj se 
poostri nadzor. Ni pa logično, da čez most lahko pelje avtobus, ki je prazen 12 t.  
2. Pohvala delavcem CGP, ki so peš pobirali smeti in obsekali brežine ob cesti proti 
Vinici in tudi drugih cestah.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
 
Božo Rozman: 
1. Župani 11 občin jugovzhodne Slovenije so na sestanku 4. 4. 2023 v Brežicah sklenili, 
da bodo v DZ vložili pobudo za začetek zbiranja 5000 podpisov volivcev za vložitev paketa 
sprememb petih zakonov, namenjenega reševanju romskih vprašanj. Prosi za županovo 
pojasnilo.  
 
Župan:  Gre za pobudo za zaščito otrok v socialno ogroženih okoljih.  Župani enajstih občin 
jugovzhodne Slovenije in Posavja smo se z namenom ureditve razmer otrok in mladine, ki 
odraščajo v težavnih socialnih okoljih, združili v cilju spremembe petih zakonov. V pobudi ni 
niti z eno besedo ni omenjen Rom, ne romska problematika.  
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Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 19.30. 
 
 
 
 
 
Zapisala:         Andrej Kavšek 
Antonija Hiti               župan  
 
 
 
 
 
 
 
 


